
Schriftelijke vraag van dhr. Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen aan Minister van 
Financiën. 

 
De Waalse regering onderzoekt de invoering van een heffing op kernenergie. Het kabinet van de 
Waalse minister van Energie Jean-Marc-Nollet (Ecolo) heeft het advocatenkantoor Lydian de 
invoering van een dergelijke taks laten bestuderen. 
  
Deze regionale belasting zou komen boven op de federale taks op kernenergie. Hierdoor zullen er 
extra inkomsten zijn van 550 miljoen euro.  
 
Mijn vragen aan de Minister: 
 
• Denkt u dat de Regio’s de bevoegdheid hebben om deze belasting te heffen, aangezien ze een 

gelimiteerde lijst van bevoegdheden hebben? 
• Vreest u geen schending van het non bis in idem? 

 

Luk Van Biesen 

Kamerlid – Open VLD 

	  

	  


